
 PROTOKÓŁ  Nr 57.2017 
z posiedzenia  Komisji  O światy, Kultury i Zdrowia 

z dnia 19 maja 2017 r. 
 
Obecni: 
 
1. Waldemar Sitek            -  Przewodniczący Komisji 
2. Katarzyna Sadurska      -  Zastępca Przewodniczącego  
3. Włodzimierz Fydryszek  -  Członek Komisji  
4. Tadeusz Groszek             -  Członek Komisji 
5. Adam Kisiel                    -  Członek Komisji 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 
 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji; 
2. Zapoznanie z korespondencją i sprawy różne;  
3. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji. 
 
Ad1. Protokół Nr 56.2017 z dnia 12 maja 2017r. został odczytany i przyjęty.  
 
Ad2. Do Komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
 

1. Mieszkańcy ul. Michała Wołodyjowskiego w Dzięciołach zwracają się z 
prośbą o przeznaczenie środków w budżecie gminy Tłuszcz na 
dokończenie instalacji odwadniającej zgodnie z projektem, gdyż od kilku 
lat budynki są podtapiane.  
Wniosek stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.  
 
Komisja zapoznała się i uważa, że sprawą powinna zająć się Radna z tego 
okręgu wyborczego. 
 

2. Mieszkanka zwraca się z wnioskiem o rozwiązanie sprawy zalewania 
działki położonej w Chrzesnem przy ul. Widok wodami opadowymi i 
roztopowymi z sąsiednich działek.  
Załącznik Nr 2 do protokołu.  
 
Komisja zapoznała się.  
 

3. Burmistrz Paweł Bednarczyk przekazuje sprawozdanie finansowe za 2016 
rok składające się z: 
- bilansu z wykonania budżetu Gminy Tłuszcz, 
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- łącznego bilansu jednostek budżetowych i samorządowego zakładu 
budżetowego, 
- łącznego zestawienia zmian w funduszu, 
- łącznego rachunku zysków i strat. 
Załącznik Nr 3 do protokołu.  
 
Komisja zapoznała się.  

 
Sprawy różne: 
 

• Komisja omówiła wizytę w Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II           
w Tłuszczu podczas posiedzenia komisji w dniu 12 maja 2017r.  
Radni zwrócili uwagę na zły stan dachu budynku, który przecieka 
stwarzając zagrożenie dla uczniów i pracowników.  
Komisja wnioskuje o zabezpieczenie w budżecie gminy na rok 2018 
środków finansowych pozwalających wykonać modernizację dachu oraz 
jeśli będzie możliwość, aplikować o środki z dofinansowań zewnętrznych.  

 
Ad3.  Termin kolejnego posiedzenia ustalono na dzień  2 czerwca  2017r.     
godzina 9.00. 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
                                                                               Przewodniczący Komisji 
          
                                                                                     Waldemar Sitek  
  
 
 
 
 
 
Załączniki do wglądu w pokoju 38.    
Dokument utworzyła :Aleksandra Borowa 
Dnia 19 maja 2017 r.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 


